
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 436 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 3. april 2007 
 

Spørgsmål 436: 
"Hvilke andre konsekvenser har IT-afbrydelsen haft for det danske sund-

hedsvæsen, og hvad har Sundhedsstyrelsen gjort for at orientere om af-

brydelsen?" 

 

Svar: 
Problemerne med dataleverancer fra Sundhedsstyrelsen har ikke haft kon-

sekvenser for den behandling af patienter, der er sundhedsvæsenets ker-

neopgave.  

 

Det skal endvidere bemærkes, at den kommunale medfinansiering af regi-

onernes aktiviteter er afregnet som planlagt og således ikke er blevet for-

sinket som følge af de øvrige dataproblemer.  

 

Omkring Sundhedsstyrelsens informationsinitiativer henviser jeg til min be-

svarelse af spm. nr. 435. I en skrivelse før påske til kontaktpersoner i samt-

lige regioner blev der endvidere informeret om forsinkelserne. 
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